
Kmalu
telefon

v KS Polica
V nedeljo, 14. avgusta je bil

na Polici zbor vseh krajanov, ki
bi želeli dobiti telefon. Izbiali
so delovni odbor, ki bo imel
skupen sestanek s predstavniki
obCine Grosuplje in Moste-Polje
v Mostah prvi teden v septem-
bru. Takrat bo več znanega tudi
o številkah, ceni in še čem. Za-
enkrat je bil sprejet predlog, da
bi y vsaki vasi postavili govo-
rilnico, v raztresenih morda tu-
di več. Siedstva naj bi prispevali
vsi krajani. Namesto denarja b o
do lahko sodelovali tudi z udar-
niškim delom, lesom za drogove
in podobnim. Vsi, ki bi želeli
imeti telefonsko napeljavo v hi-
ši, pa si jo bodo lahko napeljali
na svpje stroške. Pri fmanci-
ranju izdelave omrežja naj bi
poleg krajanov Police sodelovali
še dbčani Grosuplja in Moste-
•Polje. Tetefonsko omiežje naj
bi razpeljali namreč tudi po
moščanski strani.

Predsednik gradbenega od-
bora za telefonsko omrežje je
Alojz Gostiša, namestnik Franc
Kragelj in tajnik Marjan Kaste-
lic. Clani so: Anton Perme, Ži-
ka Abramovič, Brane Kastelic,
Vinko Slcubic, Ludvik Kokole,
Franc Župančič, Franc Vidic,
Milan Mlakar in Anton Geva-
hen. Precej interesentov je že
prijavljenih, vsi, ki pa bi se še
želeJi vključiti lahko podrobnej-
še informacije dobe pri članin
odbora ali tajniku.


